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Ledare

Tidning av och för alla idrottande
och motionerande polisanställda 
i Skåne samt anhöriga till dessa.

Sport och idrott i en
omvärld som förändras

skanepolisen.se

nummer  1-2022

Först och främst stort tack för förtroendet att leda MPGI under 2022. 
Årsmötet avlöpte utan svårigheter och en och annan fastlagsbulle 
tillfredställde de sötsugna!

Jag som ny ordförande, får leda MPGI i en tuff omvärld, både eko-
nomiskt och i skuggan av politik och krig i närområdet! Pandemin har 
precis börjat klinga av och vaccinerade eller med antikroppar kan vi nu 
se fram emot ett år där vi på nytt kan träffas, tävla, titta på eller bara 
för motions skull utöva våra sporter och med fördel tillsammans.

Sport i alla sammanhang förenar och ger fokus åt något som vi alla, 
med olika yrken, olika bakgrunder och boendes på olika platser har ett 
gemensamt intresse för. Trots det hann inte OS mer än precis sluta för-
rän kriget i Ukraina chockade oss alla, för vilken framfart och effekt det 
får i vårt närområde. Många är vi som samarbetat och tävlat ihop med 
idrottsutövare från både Ukraina och Ryssland och flera polisanställda 
har tjänstgjort inom OSCE i Ukraina. Det är med sorg jag ser det som 
pågår och själv funderar jag mycket på dessa samarbetspartner och vad 
det innebär för oss i det långsiktiga sportsliga utövandet.

För MPGI:s del innebär inte oron någon begränsning, men viktigt 
är väl att vi fortsatt visar på vikten av att utöva och stimulera sport 
och utbyte mellan olika sportklubbar för att just förena och ha roligt 
tillsammans. Inte minst alla som under pandemin suttit hemma och 
arbetat och nu behöver komma igång med motion, locka med alla, det 
finns något för alla och utrymme för fler sektioner inom MPGI! Vi be-
höver alla hjälpas åt för att locka medlemmar och få in nya sporter som 
tilltalar även våra yngre medarbetare!

Om vi tittar tillbaka på 2021 så arrangerade damer innebandy SM på 
ett förträffligt sätt. Framgångarna fanns i flera sporter, men några fick 
stå tillbaka p.g.a pandemins begränsningar.
 I år har vi fått en ny sektion, handbollssektion damer. Så kul! Lycka till 
med era träningar och tävlingar under 2022!

Jag själv ser fram emot att fortsätta sporta och gå på ett och annat 
sportevenemang! Nu ljusnar det och våren gör sig påmind och vad är 
väl skönare än en vårpromenad med hundarna i skogen, för min del i 
Häckeberga naturreservat!

Styrelsen i MPGI genom
Ordförande MPGI

Petra Stenkula
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Fotboll – dam
Åsa Andreasson
asa.andreasson@polisen.se

Jakt/Fiske
Ola Wahlberg
ola.wahlberg@polisen.se

Funtionell Fitness
Fredrik Ivehed
fredrik.ivehed@polisen.se

Handboll – herrar
Magnus Billing
magnus.billing@polisen.se

Bowling: (vilande)
Thomas Stenbeck
thomas_948340@bredband.net

Innebandy
Herrar: Stefan Olofsson
stefan.olofsson@polisen.se
Damer: Karin Lago
karin.lago@polisen.se

Dynamiskt skytte
John Sharifi
0730-84 92 30
john.sharifi@polisen.se

Cykel-, motions-
& friidrottssektionen
Anders Larsson
010-561 50 89
anders-v.larsson@polisen.se

Padel
Henrik Rosberg
0733-48 37 74
henrik.rosberg@polisen.se

Golf
Göran Holmgren
010-561 45 57, 0733-48 38 43
goran.holmgren@polisen.se

Fotboll – herr POMA
Patrik Lundström
0702-66 88 76
patrik.lundstrom@polisen.se

Boule
Per Robertz
0701-74 83 49
per.robertz@gmail.com

Ishockey/rinkbandy
Rasmus Andersson
0730-60 85 96
rasmus.andersson@polisen.se

MPGI:s sektionsledare:
Vill ni som sektion finnas med på denna sidan med namn
och kontaktuppgifter skickar ni ett mail till
redaktion@skanepolisen.se med dessa uppgifterna.
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Ola begär ordet

Trots ett oroligt läge i Europa
gläntar våren på dörren
Våren är på gång och alla går runt och 
väntar på den efterlängtade värmen. 
Vintern har varit lång och äntligen har 
pandemin så smått börjat att ebba ut. 
Allt vore toppen om det inte vore för 
en man med storhetsvansinne i Öster-
landet som omkullkastar allt fram-
tidshopp och paralyserar säkerhetsläget 
i Europa. I skrivande stund så känns 
läget osäkert och mycket obehagligt i 
fråga om vad som väntar runt hörnet. 
Måtte den galningen ta sitt förnuft till 
fånga och backa hem med sina armeér 
och låta europeiska folket vara ifred. 
Mina tankar går till det Ukrainska fol-
ket och till alla andra som drabbas av 
Putins galenskaper. Vi får hoppas allt så 
småningom löser sig och försöka foku-
sera på det vi har framför oss här, i det 
fortfarande relativt trygga Sverige. Vi 

får fokusera på våren, denna underba-
ra årstid som varje år glädjer oss med 
sin ankomst. Jag har sagt det förr, men 
det är min favoritårstid och känslan då 
man får vårstäda trädgården och dricka 
den första koppen kaffe utomhus och 
känna att solen så smått börja värma. 
Det är underbart och man tänker på de 
följande månaderna då man kan hänga 
undan vinterkläderna och plocka fram 
shortsen och t-shirtsen. Och bli av med 
de tunga vinterskorna. Jag hoppas vin-
tern har varit bra för er och att ni får en 
härlig vår, det är vi ta mig f-n värda nu. 
Mina inlines har dammats av och jag kör 
ett par rundor i veckan tillsammans med 
en kompis för att försöka förbättra min 
kondition. Även långa promenader med 
våra hundar gör sitt i mina konditions-
höjande åtgärder. Jag som så många 

andra drabbades också av covidviruset. 
Jag som var så försiktig i allt jag gjorde 
fick det ändå till slut. Det var en ganska 
lindrig variant jag fick men känner fort-
farande av att konditionen fick sig en 
törn och att mina muskler är lite svaga-
re än innan coviden. Jag ska verkligen 
se till att ta vara på den härliga tiden 
som ligger framför oss, och det hoppas 
jag att ni också kan och utnyttjar den på 
ett så bra sätt som möjligt. Ut och gå, 
spring eller vad som nu passar er.

Ta hand om er och må bäst!

Chefred. & redaktionssekr

Ola Wahlberg
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Den 21–22 oktober 2021 var det dags 
för den 4:e upplagan av Polis-SM i padel. 
Den här gången gick tävlingen i Halm-
stad. På grund av det stora deltagaran-
talet var arrangören tvungen att förlägga 
kvaltävlingen i 3 padelhallar. Två padel-
hallar i Halmstad och en i Falkenberg.

Totalt 52 lag i öppna herrklassen, 28 
damlag i den öppna damklassen, 20 lag 
i herrar 40, 5 lag i herrar 50 och 6 lag 
i dam 40. Det innebär 222 deltagare i 
111 lag. Det är stort, väldigt stort och 
sett i relation till vanliga sanktionerade 
tävlingar i Sverige är det en tävling som 
är oerhört komplicerad att arrangera 
på så kort tid som från torsdag morgon 
till fredag eftermiddag. Daniel Skoogh 
hos Halmstadpolisen med sina medar-

rangörer klarade arrangemanget med 
bravur. Undertecknad kan i efterhand 
inte peka på något som inte fungerade.

I den öppna damklassen hade MPGI 
Anna Lundin och Lina Jensen, Ellen 
Halldin och Samanda Ramic samt Ma-
ria Nordin som kamperade med en 
skånsk tjej boende i Borås, Sofie Schly-
ter. Undertecknad hade Anna och Lina 
som klara kandidater till guldmedaljen. 
Efter torsdagens gruppspel var Anna 
och Lina vidare till fredagens kvarts-
finaler. Även Maria och Sofie vann 
sin grupp och avancerade även de till 
kvartsfinal i damernas slutspel. Som 
gräddet på moset kunde även Ellen 
och Samanda titulera sig som grupp-
vinnare och som tredje laget av tre gick 
de vidare till slutspelets kvartsfinal.

Maria och Sofie fick ett tufft mot-
stånd i sin kvartsfinal vilket innebar en 
knapp förlust efter skiljeset. Även El-
len och Samanda mötte tufft motstånd 
och förlorade efter ett jämnt andra set. 
Segertippade Anna och Lina plöjde 
igenom motståndet och kunde efter 3 
slutspelsmatcher, och endast 10 för-
lorade game, titulera sig som segrare i 
2021 upplaga av Polis-SM. Stort grattis, 
otroligt starkt och stabilt spel!

I den öppna herrklassen ställde över-
raskande nog fler lag än förväntat upp. 
Av 52 lag representerades MPGI av 5 lag. 
Malmöiterna var Timmy Jeppsson/Oskar 
Lundvall, Henrik Rosberg/Mats F, Mar-
cus Welin/Fredrik Boije, Anton Johans-
son/Jesper Persson och Christoffer 
Haldén/Erik Holmström. Det var tur att 

Polis-SM i padel
i Halmstad
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kapten Rosberg hade med sig en låda 
med MPGI-tröjor och vattenflaskor så 
att alla Malmöiter var enhetligt klädda.

Efter gruppspelet avancerade Hen-
rik och Mats till åttondelsfinal i hu-
vudslutspelet. Paret ställdes mot ett 
lag som spelade väldigt bra defensiv 
padel. Att spela defensivt är nästan 
viktigare än att kunna spela offensivt. 
Kvartsfinalen blev tyvärr för tufft och 
motståndarna kunde efter ett tajt av-
görande set gå vidare till semifinal. De 
vann både semifinal och final i två raka 
set. Värt att nämna är att Henrik och 
Mats var det enda paret som tog set 
mot segrarna.

Till plateslutspel gick Timmy och Os-
kar samt Anton och Jesper. Tyvärr fick 
båda paren se sig slagna i åttondelsfi-
nalerna. Timmy och Oskar var snubb-
lande nära att vinna sin match men föll 
på målsnöret efter en tresetsmatch.

Även i år spelades herr- och dam-
veteranklasser, herrar 40 och 50 samt 
damer 40. MPGI hade ett par med i 

herrar 40. Martin Eggert och Nico Mi-
selli var favorittippade och visade var 
skåpet skulle stå, nästan hela vägen. 
Paret vann gruppspelet efter endast 
4 förlorade game. De kvalade därmed 
till huvudslutspelets kvartsfinal. Mal-
möpågarna vann kvart- och semifinal 
relativt enkelt och ställdes i finalen 
mot ett duktigt par från Helsingborg. 
Helsingborgarna drog längsta strået 
och efter en välspelad final fick MPGI 
se sig besegrade efter en tuff tresets-
match.

I herrar 50 hade MPGI med ett lag. 
Rutinerade paret Daniel Jonasson och 
Christian kom tvåa i gruppspelet. De 
gick därmed till final som de förlora-
de efter två riktigt svettiga set. Förlust 
6–7, 6–7.

Sammantaget fick MPGI med sig 
ett guld och två silvermedaljer hem till 
Malmö.

För att sammanfatta tävlingen säger 
jag igen att det är en bedrift att klara 
av att arrangera en tävling av den här 

storleken på så få som en och en halv 
dag.

Arrangörerna skickade i god tid ut er-
bjudande om hotell till rabatterat pris, 
förbokning till torsdagskvällens bankett 
samt information om tävlingens storlek. 
Långt de flesta deltagarna närvarade 
vid banketten som var både god och 
mycket trevlig. Folk betedde sig exem-
plariskt som sig bör och inga uppgörel-
ser efter dagens sammandrabbningar. 
Padel är en hederssport och poliser är 
hedersamma människor, en perfekt 
kombo för en perfekt tävling.

MGPI tackar Halmstadspolisen för en 
utomordentligt välplanerad och väl ut-
förd tävling. Vi ser fram emot 2022 års 
Polis-SM som kommer att gå av stapeln 
i Örebro.

Game, set o match, Klart slut – vi ses 
på banan!

Henrik Rosberg
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Säg hej till Skånes
nya polishandbollslag!

Efter att ha spelat handboll hela uppväx-
ten så var det naturligt att fortsätta spela 
även under studietiden på polisutbild-
ningen i Växjö. Något som jag inte var en-
sam om att tänka.

Det blev en väldigt rolig tid och nya 
bekantskaper blev till vänner för livet. 
Efter två års spel så var det dags för as-
piranten och många av oss som spela-
de flyttade för att äntligen påbörja den 
sista tiden innan vi var fullfjädrade po-
liser. Tyvärr försvann mycket av den ti-
den som tidigare lagts ned på handbol-
len till andra måsten och handbollen 
blev tvunget att bortprioriteras. Men 
många av dem som spelat i Växjö be-
gav sig ned till Skåne och någonstans 
fanns det ändå ett sug att få spela till-
sammans igen. Efter lite eftersökning 
såg vi att polisen inte hade något dam-
lag i handboll här nere och lågan släck-
tes. 

För några veckor sedan så skicka-
de en vän och kollega ett meddelande 
med information om att det var dags 
för Nordiska Mästerskapen i polishand-
boll och tyckte att vi skulle skicka in en 

intresseanmälan för att få vara med och 
spela. Lågan tändes igen och hoppet 
fanns att vi skulle få spela tillsammans 
igen. Vi skickade in anmälan och fick 
varsin plats i laget. 

Några dagar senare så träffade jag en 
manlig kollega och vi kom in på att jag 
spelat handboll. Han berättade att han 
skulle vara med i Blåljus-SM i handboll 
och tyckte att jag skulle dra ihop ett 
damlag. Jag tänkte att det kan ju inte 
vara så svårt, så många handbollsspela-
re som det finns i Skåne! Vem vill inte 
vara med och umgås med fina vänner, 
spela handboll och få representera Skå-
nepolisen i ett SM? Det är ju också en 
väldigt bra uppladdning inför Nordiska 
Mästerskapen som går av stapeln bara 
någon vecka efter. Sagt och gjort så 
började jag och två kollegor skriva till 

alla vi visste inom myndigheten som är 
eller har varit handbollsspelare och kort 
därefter hade vi fått ihop tillräckligt 
med spelare för att kunna delta med ett 
lag. 

Blåljus-SM i handboll kommer att spe-
las den 28 april i Baltiska Hallen i Malmö 
så tiden för förberedelse är inte den 
längsta. Vår förhoppning är att kunna få 
ihop åtminstone någon träning tillsam-
mans innan det är dags. 

Eftersom det inte funnits ett damlag 
på några år här nere i Malmö så har vi 
fått starta upp en ny sektion på MPGI 
och självklart är vår förhoppning att 
locka fler spelare så att sektionen väx-
er! Vad som händer efter den 28 april 
är än så länge obestämt, målet är i alla 
fall just nu att det ska vara en själv-
klarhet att Skåne ställer upp med ett 

Lagbild från handbollstiden i Växjö HF.
Emilia Cavalli-Björkman och undertecknad. 
Emilia ska också vara med i skånelaget.
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damlag varje gång det är dags för Blå-
ljus-SM i handboll. Ett annat mål är att 
det ska bli ett uppsving på så sätt att 
fler spelare hoppar på och ytterligare 
lag bildas för att ställa upp i olika turne-
ringar och matcher. Personligen tycker 
jag det är ett ypperligt tillfälle inte bara 
att få träna och spela den sporten man 
håller så varmt om hjärtat, utan även 

att få umgås med kollegor som man 
inte vanligtvis träffar. I dagsläget har vi 
i Skånelaget spelare från Malmö, Lund, 
Kävlinge, Trelleborg och Ystad, hur kul 
är inte det? 

Finns det någon där ute som är sugen 
på att hoppa på så är det bara att höra 
av sig. Ni är mer än välkomna. Det finns 
platser kvar i laget till SM 28 april så 

det finns möjlighet att vara med redan 
då. Ju fler vi är desto större möjlighet 
har vi även att ställa upp i olika eve-
nemang och hålla igång det här laget i 
framtiden! Jag är så otroligt taggad på 
att få vara med i ett lag igen och min 
känsla är att det här kommer bli hur bra 
som helst! 

Ellen Halldin 

Vill ni vara med och spela handboll?

Kontakta Ellen Halldin
så berättar hon mer.

ellen.halldin@polisen.se
0735-18 23 54
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Malmöpolisen Dam har de senaste åren 
spelat i Korpens utomhuserie och detta 
i MPGI´s regi. Den här säsongen har va-
rit lite annorlunda då serien startade i 
augusti och det blev endast 14 spelade 
matcher. Även om det var få matcher och 
kort säsong är vi stolta och nöjda med att 
vi vann alla 14 matcher och tog första 
platsen i tabellen. 

På dessa 14 matcher gjorde vi 86 
stycken mål men bättre ändå är att vi 
släppte in endast 4 stycken mål. Vi har 
en grym målvakt i Amy och hon ska ha 
en stor eloge men det är såklart en lag-
insats som vi alla är stolta över. 

MPGI –
Damsäsongen 2021

Då vår eminenta målvakt hållit tätt 
bakåt har Josefin tagit tredjeplatsen i 
skytteligan med hela 19 poäng. Oklart 
om Korpen räknar assistpoäng eller om 
Josefin är en diva som ska göra allt själv 
men av dessa 19 poäng är det 19 gjor-
da mål. Utöver Josefin har vi även tre 
andra spelares namn i skytteligatabel-
len. 

Korpen har även en busliga och där 
finns endast ett namn med och det är 
Emma. Emma spelar i Malmöpolisen 
Dam och vid efterfrågan av kommentar 
från Emma svarar hon att det är ”okej 
att snacka till sig ett kort ibland och 
inte vara helt överens med domaren, 

speciellt när det gäller en viktig serie 
som Korpen”.

Vi har alltså vunnit två av tre tabeller 
i årets serie och vi ska försöka spinna 
vidare på detta även denna kommande 
säsong. Malmöpolisen dam ska dock 
försöka sikta på att vinna serien och 
skytteligan nästa år och försöka undvi-
ka busligan.

Laget har fortsatt växa under året 
och vi ser med glädje fram emot serien 
2022 som just nu ser ut att bli en helt 
vanlig full serie. Laget är represente-
rat från många olika sektioner i myn-
digheten och vi fick även förstärkning 
från den relativt nya polishögskolan i 
Malmö. Då det under vissa matcher, 
av förståeliga skäl, med både pandemi 
och skiftesarbete varit svårt att få ihop 
tillräckligt många spelare hoppas vi att 
laget kommer växa ännu mer. 

I Malmöpolisen dam är det alltid vik-
tigast att vi har roligt tillsammans och 
alla är välkomna att vara med, dock är 
det en fördel om man äger ett par skor 
och benskydd då det är obligatoriskt i 
Korpen.

Vi kommer att spela på Lindängens IP 
även detta år och alla är välkomna och 
heja på oss där.

Väl mött
Åsa
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Torsdagen den 2 september var det dax 
för årets Cup of the Cops. Det är en 
årlig batalj mot våra kollegor på RLC, 
eller för att vara exakt så är det f.d kol-
legor. De spelar en tour under namnet 
Ditec-Tour. Vi som spelar under MPGIs 
flagga har vår egen tour som spelas un-
der året. Under ett antal år har vi mötts 
och många jämna matcher har spelats. 
Tävlingen spelas under 2 rundor gång-
er 18 hål samma dag. På förmiddagen 
spelas det 4 stycken matcher i 2-man-
na lag i Irish-Greensome. På eftermid-
dagen spelar alla singel i sammanlagt 
8 matcher. Totalt spelas det om 12 po-
äng. Då MPGI vann förra året vinner vi 
även vid ett delat resultat (enligt Ry-
der-cup regler).

Årets tävling spelades på Söderslätts 
GK utanför Vellinge. Dagen till ära hade 
vi ett fantastiskt sensommarväder, näs-
tan vindstilla, sol och 25 grader varmt. 
Banan var i ett bra skick så det fanns alla 
förutsättningar att för att spela bra. Väl-
klippta fairways och bra greener gjorde 
att banan verkligen var inbjudande.

Efter förmiddagens matcher ledde 
Ditec-touren med 1–0 då de vann en 
match. Alla de tre övriga matcherna 
slutade oavgjort. Flera av dessa match-
er var spännande ända in till sista hålet. 

Under lunchen serverades det en 
klassisk Pytt-i-Panna enligt önskemål 
från Leif Billing som för dagen spelade 
för Ditec-Touren.

Under eftermiddagens singelspel 
avgjordes vissa matcher väldigt tidigt 
medan andra matcher var betydligt 
jämnare. MPGI tog flera stora segrar 
där matcherna avgjordes tidigt. Det 
var våra båda Anders som tog fina 
skalper. Anders Meier vann sin match 
med 8/7 och Anders ”Pinnen” Nils-
son med 6/5 vilket i sammanhanget 
räknas som stora segrar. De övriga 
matcherna var betydligt jämnare. Ing-
en av matcherna slutade oavgjort. I 
den sista bollen med 2 matcher kvar 
visste vi att Anders Meier vunnit sin 
match tidigt. I den andra matchen 
spelade Lena Öbrink helt ovetande 
om att hennes match var helt avgö-

rande för hur tävlingen skulle sluta. 
Vid förlust för henne i den matchen 
hade Ditec-Touren vunnit hela täv-
lingen. Nu hade vi tur att Lena spela-
de bra golf denna dag så hon kom in 
med en seger med 1/0.

Det gjorde att MPGI vann även årets 
Cup of the Cops tävling med totalt 6,5–
5,5. 

En stolt lagkapten för det segrande laget från MPGI, tillika ordförande i golfsektionen
– Göran Foten Holmgren.

Årets Cup of the Cops
i Vellinge

Stort tack till alla MPGI-spelare som 
kämpade väl för laget. Vid pennan den-
na dag och med endast en halv poäng 
inspelad är jag stolt lagkapten i vårt vin-
nande lag.

Göran Holmgren
ordf i MPGIs Golfsektionen

Skånepolisen Sport & Fritid 1-2022 9



Okej, nu kommer här  ännu en WPFG-artikel . . .
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...Åh, nej tänker du, detta börjar bli lite 
tjatigt, finns det inget annat att skriva 
om? Denna artikel har dock en lite annor-
lunda vinkling.

Det blir en artikel som blandar en bild 
av ”Nils Van Der Poel”-tillvaro, varvad 
med ett heltidsjobb OCH jakten/jobbet 
med att få ihop en svensk landslags-
trupp (med allt vad det innebär).

Varje morgon åker jag till kontoret 
och gör mina åtta timmar som utre-
dare/handläggare vid Regionala Ut-
redningsenheten, med Rättscentrum i 
Malmö som bas, men hela Sverige som 
potentiell arbetsplats.

Dagarna på kontoret är fulla av stora 
tanke-utmaningar, i utredningar med 
enorma mängder data, förundersök-
ningsprotokoll på tusentals sidor, avan-
cerad bevisning och inte sällan hand-
läggningstider på mer än tolv månader.

Tankemässiga utmaningar och jakt 
på bevis kan vara väldigt påfrestande, 
mentalt. Man blir ”slut i huvet” på nå-

got vis. Men tre bildskärmar, halvdassig 
kontorsstol och tre avbrott om dagen 
för att gå till fikarummet för fika eller 
lunch gör nästan ingenting positivt för 
kroppen. Höfterna stelnar till, höftbö-
jarna tappar rörelseförmågan och med 
fingrarna på tangenterna hela dagarna 
utvecklas en härlig ”pianistrygg” med 
tiden.

För att motverka denna utveckling, i 
negativ bemärkelse, har jag ”min lunga” 
– min träning. Inte träning kanske som 
gemene man: En timme friskis-gympa, 
tre timmar i gymmet (fördelat på tre 
timmar) där bröst, rygg och ben får sig 
en ”omgång”, en golfrunda per helg el-
ler 2–3 timmar på motionscykeln.

Nä, i mitt fall handlar det om 30 mi-
nuters uppvärmning, först uppmjukan-
de rörelser, sen tänjande rörelser, sen 
aktiveringsövningar för att väcka rätt 
muskler och koppla ihop hjärnan med 
rätt muskler.

När uppvärmningen är klar påbörjas 
en uppbyggnad av vikter på skivstång-

en för att efter totalt ca 45-50 min 
uppvärmning äntligen få lyfta tungt. 

Och när sen lyftningsdelen är klar har 
det oftast gått 70-90 minuter av trä-
ningspasset. Då är det ibland dags för 
intervaller på rodd, cykel, skidmaskin 
eller i löpspåret, andra dagar en timmes 
syraträning (för att vänja kroppen vid 
mjölksyra). Dessa sejourer tar mellan 
40-70 minuter.

Tre dagar i veckan gör jag så kall-
lade workouts, där skivstång, kondi-
tionsmaskin och någon gymnastisk öv-
ning slängs ihop. Detta är essensen av 
CrossFit – som är min sport.

Dessa ”workouts” tar mellan 5-45 
minuter, beroende på vad min tränare 
skrivit ihop till mig.

Detta upprepas fem dagar i veckan.
Den sjätte dagen har jag låginten-

siv cardio-träning, då jag joggar eller 
cyklar i 60 minuter och där jag enbart 
andas genom näsan. Ett skonsamt sätt 
att träna på att jobba lågintensivt med 
”syreskuld”.

Okej, nu kommer här  ännu en WPFG-artikel . . .
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På den sjunde dagen vilar jag – tack 
och lov.

Summerat landar min ”träningsvecka” 
på 13–14 timmar. Ibland, när livspuss-
let kickar in och familjen har viktiga 
evenemang utanför skola och jobbet 
så får jag lov att bli kreativ. Några dagar 
har morgonen spenderats ensam, i ga-
raget, på en rodd, cykel eller i löpspåret 
klockan fem på morgonen.

Vid 46-års ålder är detta enda sättet 
för mig att få ihop såväl livspusslet som 
utvecklingen av min fysiska förmåga. 
Utvecklingen handlar idag mer om att 
bibehålla muskelmassa, öka rörligheten 
och undvika förslitningsskador. Fram till 
41–42-års ålder kände jag fortfarande 
att min fysik utvecklades och hur jag 
markant blev starkare och smidigare.

Men efter att jag har blivit 43 har 
jag märkt hur mycket svårare det blivit 
att utveckla markant större maxstyrka. 
Däremot går det utmärkt att utveckla 
syreupptagningen (konditionen) och 
rörligheten (yoga och rörlighetsträning).

När tiden i garagegymmet eller 
Crossfit-gymmet på Lindängen är slut 
startar nästa uppgift:

Att skapa bästa förutsättningarna för 
svenska brandmän, ambulanspersonal, 
tullare, kriminalvårdare, kustbevakare 
och poliser som ska tävla vid somma-
rens World Police & Fire Games (i Rot-
terdam).

2019 föddes en tanke mellan mig 
och en deltidsbrandman att vi till nästa 
WPFG ville få till en landslagstrupp. En 
trupp som hade enad klädsel, en eller 
flera sponsorer och som bodde på ETT 
hotell (ett Camp Sweden).

Hösten 2021 realiserades och kon-
kretiserades tanken/drömmen och till-
sammans med en tullare och två and-
ra deltidsbrandmän bildades styrelse, 
föreningen konstituerades, bankkonto 
skapades och vips så hade Svenska Blå-
ljusmyndigheters Idrottsförening bild-
ats.

En förening med syfte att skapa de 
bästa förutsättningarna för blåljusper-
sonal med idrottsambitioner och en 
vilja att representera både sitt land men 
(kanske framförallt) sin kår.

Vad har då denna ”landslagstrupp”, 
och inte helt renodlade polisidrottsför-
ening, med Skånepolisens Idrottstid-
ning och MPGI att göra?

MPGI är en anrik idrottsförening, 
med mängder av idrottsliga framgångar, 
på alla scener (lokala, regionala, natio-
nella och internationella). MPGI fanns 
vid vår sida i Kina och var en av de eko-

nomiska bidragsgivarna som hjälpte oss 
nå dit.

MPGI har med sin historia skapat ett 
stort (och starkt) nätverk av sponsorer, 
företag och nyckelpersoner.

Genom denna artikel hoppas unga 
(men internationella) SBMIF få hjälp att 
hitta sponsorer som vill stötta inte bara 
Malmöpoliser utan även Malmöbrand-
män, Helsingborgstullare, Göteborgs-
kriminalvårdare, Karlskrona-kustbeva-
kare och Östersundsambulansare.

Omvänt vill SBMIF och dess styrelse 
uppmana och uppmärksamma Malmö-
polisens anställda på att ansluta sig till 
MPGI.

För sin fina och imponerande historia 
till trots för MPGI en kamp mot en allt 
mer tynande tillvaro där många anställ-
da inom Malmöpolisen knappt ens har 
en aning om att det finns en idrottsför-
ening för alla anställda.

En förening som man inte bara kan få 

äran att representera lokalt, regionalt, 
nationellt och internationellt utan en 
förening som dessutom har möjlighet 
att sponsra Malmöpoliser som vill tävla 
i idrott – så även vid ett World Police & 
Fire Games.

MPGI är unikt i sitt sammanhang, för 
oss Malmöpoliser. Ingen annan blåljuskår 
har en idrottsförening som har både möj-
lighet och vilja att stötta oss ekonomiskt.

I alla forum där Malmöpoliser hör av 
sig och frågar oss inom SBMIF’s sty-
relse om WPFG så tipsar vi även om 
MPGI.

Utan MPGIs hjälp klarar sig inte Mal-
möpoliser ekonomiskt, när vi tävlar vid 
WPFG.

Utan SBMIF klarar sig inte Malmö-
poliserna på WPFG då SBMIF har unik, 
ackumulerad, kunskap om vad ett del-
tagande på ett av världens största 
idrottsevenemang innebär.

Så MPGI + SBMIF = SANT!
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Tillbaka till Van der Poel-liknelsen… 
fast i siffror: Sen slutet av juli 2021, 
fram till 20/7 2022, så har och kommer 
min tillvaro bestå av åtta timmars jobb, 
en timmes daglig pendling, 2,5 timmar 
träning, en timmes sammanlagd mat-
lagningstid och en timmes SBMIF-jobb. 
Totalt drygt 60 timmar i veckan!

Allt för att själv vara så fysiskt väl för-
beredd som möjligt den 28–29–30 juli 
som möjligt.

Allt för att få i sig så kvalitativ mat 
som möjligt, för att all träning ska ge så 
mycket som möjligt.

Allt för att svenskarna som valt att re-
presentera sitt land och kår ska få den 
bästa upplevelsen och förutsättningar-
na vid WPFG.

Hur får jag till allt? Hur hinner jag?
Planering! Planering! Planering!
Minimerat med tv-/skärmtid.
Energiöverskott som förmodligen 

tangerar en person med ADD/ADHD.
Inför Kina gav en klok kollega, f.d 

svensk mästare i sin sport (på elitnivå), 
mig ett råd som jag har med mig varje 
träningspass i ottan och/eller i ensam-
het:

”Varje pass är en mental kamp mot 
dig själv. Vinner du över dig själv, varje 
dag, så blir kampen mot motståndarna 
en lätt match.”

Jag har inte tiden Nils har, för att trä-
na så jag kan slå världsrekord.

Jag är inte 25 år och har en testoste-
ron-produktion som gör att jag kan jaga 
rekord, än mindre öka min maxstyrka 
med 15–20%.

Jag kommer aldrig bli rik på det jag 
gör, än mindre berömd. För mig handlar 
det om att testa min gräns, att inte dö 
nyfiken och att bli rik – rik på upplevel-
ser. För är det någonting WPFG är så är 
det en sjuhelsikes upplevelse! Ett su-
perhäftigt, superproffsigt, evenemang 
med tiotusentals atleter, som alla har 
en sak gemensamt: De har alla antingen 
jagat tjuvar, släckt bränder, räddat liv 
eller bidragit på annat sätt för att tryg-
ga vår demokrati.

Och nä, du behöver inte träna 13–15 
timmar per vecka för att vara med på 
WPFG. Du kan åka dit och kasta pil el-
ler fiska fisk, för såväl fiske som dart är 
grenar vid WPFG. Om Malmöpolisen 
känner för att mäta sina gamla drak-

båtsmuskler så finns t.o.m drakbåtstäv-
lan med som gren.

Med SBMIF och MPGI vid min sida, 
tillsammans med sponsrande företag, 
kan jag tryggt ta mig an tränings- och 
tävlingsutmaningarna. Där MPGI inte 
räcker längre tar SBMIF vid. SBMIF 
verkar för att få fram landslagsdress – 
enad klädsel för alla svenska deltagare.

Vi söker upp och förhandlar med 
klädföretag, hotell, resebolag. Vi har re-
gelbundna möten med tilltänkta och in-
tresserade sponsorer, ofta företag med 
tydlig anknytning till blåljusyrkena.

Är du företagare som vill synas inter-
nationellt?

Är du som företagare (eller privat-
person) intresserad av att sponsra 
WPFG-deltagare?

Är du MPGI-medlem som vill veta 
mer eller t.o.m anmäla dig till WPFG?

Kontakta oss på SBMIF genom att mai-
la SBMIF@outlook.com.

Polisinspektör
Fredrik Ivehed
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Foto: Lisa Jabar

"Jag har alltid drömt
"Jag har alltid drömt

om att ge ut en bok"
om att ge ut en bok"
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Vi presenterar debutanten Stina Flodén005



BoktipsetBoktipset

Titel:
Nu dör viNu dör vi

Författare:
Stina FlodénStina Flodén

Förlag:
BokfabrikenBokfabriken

Hemsida:
www.bokfabriken.sewww.bokfabriken.se

www.stinafloden.comwww.stinafloden.com

Handling:
Lugnet i villaidyllen förbyts snabbt i panik när 
Camillas man Mikael skjuts till döds i hemmet 
samtidigt som Camilla och barnen gömmer 
sig i badrummet. Mikaels död är obegriplig 
och familjen hamnar i chock. I sorgen har Ca-
milla ingen aning om hur hon ska närma sig 
barnen. 

När polisen kör fast försöker Camilla själv ta 
reda på vad som har hänt, men när en stor 
sten kastas genom fönstret blir hon rädd att 
någon även är ute efter henne och barnen. 
Trots det måste hon ta reda på sanningen, 
och när fruktansvärda hemligheter avslöjas 

inser Camilla att hon inte har en aning om 
vem hennes man egentligen var.

Nu dör vi, av den debuterande författaren Sti-
na Flodén, är en skickligt skriven spänningsro-
man som lever kvar långt efter sista sidan.

Om författaren:
Stina Flodén, bosatt i Göteborg, är socionom 
och personalvetare. Vid sidan av sitt arbete 
inom kommunal verksamhet driver hon Pod-
den Skrivvänner tillsammans med författaren 
Anneli Olsson. Nu dör vi, den första i en pla-
nerad serie, är hennes debut.
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Smakprov på konferensen
#schysstmatch

Kortare intervjuer med några av 
konferensens föreläsare:
Åke Andrén Sandberg, professor emeri-
tus i kirugi, Lugi. Pratar om doping inom 
idrotten och civilsamhället på temat 
kosttillskott från Asien.

Inom elitidrotten förkommer sällan 
doping. Kontroller utförs 12 gånger/
året. Alla prov sparas och metoderna 
utvecklas ständigt inom WADA (World 
Antidoping Agency). ”Världens antido-
pingsbyrå” är en världsomspännande 
organisation. Den har det övergripan-
de ansvaret inom idrotten att utarbeta 
dopinglistan över förbjudna preparat 
och metoder. Metoden kallas ”Play 
true”.

En nyhet är att nu kan man ersät-
ta urinprov med ett stick i fingret. Det 
återstår endast den juridiska biten för 
ett godkännande.

Annars är förekomsten av kosttill-
skott från Thailand och Kina på våra 
gym i stor utsträckning bland kropps-

byggarna. Man dopar sig då med spru-
tor, tabletter och/eller pulver.

Tommy Moberg, socionom.
Ämne: Doping inom idrotten och civil-
samhället.

Steroider är vanligt förekommande 
inom gymvärlden vars användare vill bli 
stora och starka. De psykiska effekterna 
är betydande och det upplevda välmå-
endet kan verka beroendeframkallande. 
Allt vanligare är att steroider används 
som ett brottsverktyg i kriminella sam-
manhang. Redan under andra världskri-
get använde sig tyska soldater i special-
förband av steroider för att klara av att 
strida under många dagar i sträck.

För att begå grova brott drogar sig 
unga brottslingar lika naturligt som att 
skaffa flyktbil och vapen.

Den norske massmördaren Breivik var 
påverkad av steroider, har han uppgett 
i förhör, ”hans drogpåverkan gjorde att 
han fick modet att döda alla på Utöya.”

Man riskerar att ganska snabbt bli per-
sonlighetsförändrad och det finns en risk 
att individen förlorar sin impulskontroll 
– tappar lite av hjärnans bromssystem. 
Tommy beskriver ruset, ”som det brinner 
till i hjärnan ...”. I spåren av missbruket 
ser vi våldsbrott bland annat i nära rela-
tion, på krogen, i taxikön och vid korvki-
osken.

Tommy blir både ledsen och arg på 
rösten när han berättar, att sedan 5–8 
år tillbaka finns ingen behandling att få 
i Sverige för Steoridmissbrukare. En ren 
skandal! Han fortsätter, att statistisiskt 
är det fem personer som drabbas genom 
att vara närstående till ett offer och/el-
ler en gärningsman.

Det har ju även tillkommit en stor ök-
ning av skjutningar, kunde vi konstatera 
avslutningsvis. Metod och hänsynslös-
het talar för att det förekommer drog-
påverkan i de flesta fallen. Tommy och 
hans kollegor ser ett skrämmande sam-
band.

IInnbbjjuuddaann  ppåå  tteemmaatt  eenn  sscchhyysssstt  oocchh  rreenn  hhaannddbboollll!!

Foto: Maria Hallin

Konferens #schysstmatch
Kristianstad 9 april

Varmt välkommen till en konferens på temat "en schysst & ren idrott", en del av 
kampanjen #schysstmatch!
Plats: Krinova, Kristianstad   Datum: 9 april 2022   Tid kl. 10–16   Kostnad: 200 kr/person, lunch och fika inkluderat
Inbjudan:
https://www.svenskhandboll.se/globalassets/_hf-syd/mediearkiv/dokumentbank/projekt/inbjudan-9-april-schysstmatch-2.pdf
Anmälan: https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/1589209
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Petra Stenkula – vem är jag?

Det finns en bok: ”I huvet på en steo-
ridmissbrukare” som är skriven av Tom-
my Moberg och Gunnar Hermansson.

Jenny Björkqvist, f.d. polis och Per Ek-
ström (idrottskonsulenter i Skåne) pratar 
om matchfixning.

Båda var överens om att det är mest 
inom fotbollen som det förekommer 
matchfixning. Det är svårt att veta ex-
akt hur stor utbredningen är eftersom 
verksamheten bedrivs privat på nätet.

Kända spelbolag förekommer i all-
svenskan med 360 st med varierande 
teman. Hörnor, inkast, mål, röda och 
gula kort och så vidare.

De flesta spelarna bor i Asien.
I div 3 känner man till 50 och i U19 

cirka 80 spelbolag.
På SVT sändes ett undersökande 

program som granskade Malmöklubben 
Kvarnby på ett bra sätt, enligt Jenny 
och Per.

Kvarnbylaget rutschade ner från 
div 3 till div 5, alltså 3 serier i obruten 
följd.

En spelare med förflutet i MFF och 
Elfsborg blev dömd till böter och livs-
tids avstängning från all fotboll. Domen 
blir prejudicerande och vägledande för 
fotbollen.

Per Jystrand Malte och Martin Jystrand tillsammans med sin morfar Per Jystrand.

Vad skall jag som
morfar, idrottsman och

f.d. polis säga till barnbarnen? 
Om fulspel och dopingen....

I juni 2021 hade jag för-
månen att gå in i rollen 
som polisområdeschef 
i Malmö och med det 
brukar ordförandeskap 
i MPGI bli en möjlighet. 

Innan dess var jag chef för regionala ut-
redningsenheten. Jag har jobbat länge 
inom polisen, runt 30 år och jag trivs 
oerhört bra i den miljö vi arbetar i och 
med vårt samhällsuppdrag som engage-
rar varje dag. Till yrket hör naturligtvis 
ett intresse för sport och det känns na-
turligt och viktigt att Malmöpolisen har 
en idrottsförening som stöttar medar-
betare med sitt tävlande och sitt idrotts-
utövande. Jag är glad att nu fått heders-
uppdraget att axla ordföranderollen för 
föreningen och ta föreningen genom år 
2022.

MPGI blev jag tidigt medlem i genom 
att jag började träna aikido, en sport 
som övade en bra i självförsvar. Det var 

en härlig mix av unga och gamla med-
arbetare med ett gemensamt intresse 
för självförsvar. Grenen finns inte kvar, 
men det är väl just det som är det fina 
med MPGI, vissa verksamheter består, 
men nya poppar upp och vissa andra för-
svinner. Det viktiga är att stötta sport-
intresset och det är något jag gärna gör. 
Många är de sporter jag prövat på. Jag 
hoppas fylla det uppdrag som Stefan 
haft under många år och gjort på ett för-
tjänstfullt sätt. Som polisanställd är det 
viktigt att hålla sig i form på olika sätt, 
både för att ha ett hållbart arbetsliv, men 
också för att hålla sig frisk. Detta kan 
vara en utmaning emellanåt, men själv 
har jag trots utmaningar fysiskt vissa 
år, alltid tyckt om att sporta och ser en 
glädje i att få lite egentid och motion i 
ett. 

Hela min uppväxt har många timmar i 
veckan åtgått till idrott. Dans, i alla dess 
former, ligger mig varmt om hjärtat, lik-

som styrketräning och simning. Jag har 
flera hundar och gillar att ut och gå och 
lyssna på naturen. Det är härligt medi-
tativt att hämta andan från ett intensivt 
arbete med motion. Jag gör helst det ge-
nom ett styrketräningspass eller ett pass 
på löpbandet eller i skogen. Jag tar gär-
na med mig mina hundar till skogen och 
de börjar bli några stycken …, hundarna 
alltså, ja och därmed skogsrundorna …  
Det händer också att jag följer med min 
särbo och mina barn på ett golfpass, 
dock spelar jag hellre än bra men är ett 
tacksamt sällskap. Jag engagerar mig i 
mina två barn och stöttar dem i sina in-
tressen, därför har det under åren blivit 
en del medföljande på fotboll, badmin-
ton, hundtävlingar och e-sport. Kanske 
är e-sport en gren vi kommer få se mer 
i framtiden? Jag ser fram emot att lära 
känna MPGI närmare och inte minst sty-
relsen och sektionsansvariga och igen, 
tack för förtroendet!
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Stadsdelen Podil i Kiev, Ukraina, ligger nästan öde och det är kallt, riktigt kallt. Tempe-
raturen ligger på ca -16 grader och i den isande kylan och snålblåsten faller det trots 
allt några lätta snöflingor och lägger sig på marken. Enstaka hundägare är ute med 
sina fyrbenta familjemedlemmar på deras första promenad för dagen. Vid bostadshu-
sen längs vägen till gymmet sopar äldre kvinnor iförda tjocka jackor och reflexvästar 
trottoarerna för att den fallande snön inte ska lägga sig. Kvasten består oftast av ett 
kraftigt skaft och själva borsten är ett rejält björkris. Det blir ett speciellt krafsande och 
karakteristiskt ljud när borsten träffar marken. Den lokala spårvagnen rör sig sakta ge-
nom kvarteren och de få passagerare som finns ombord ser ut att frysa något oerhört. 
Staden och invånarna börjar så sakta vakna upp intet ont anande att de någon må-
nad senare ska bli invaderade av grannlandet Ryssland. Deras vardag kommer för alltid 
att förändras, familjer kommer att splittras och några av dem kommer aldrig att träf-
fas igen. Så fasansfullt och så fruktansvärt sorgligt. När denna artikel skrivs har kriget i 
Ukraina pågått i nio dagar

Denna artikel speglar en polis 

upplevelser i Ukraina "innan" 

kriget bröt ut!

En svensk polis i Ukraina

Just innan klockan sju på morgonen är 
vi några trogna besökare som samlas 
utanför entrén till gymmet i Podil i bör-
jan av januari 2022. Vi nickar åt varan-
dra lite igenkännande och någon säger 
god morgon på ryska (dobroye utro) 
eller ukrainska (dobroho ranku). Den 
äldre generationen talar fortfarande till 
största delen ryska. Den yngre genera-
tionen, födda efter 2000, talar i stort 
sett bara ukrainska. Språken sägs vara 
lika men för mig som svensk låter allt 
på samma sätt.

Precis klockan sju slås dörrarna till 
gymmet upp, munskydden och vaccina-
tionsbevisen för covid tas fram. Fram-
me vid disken är kontrollen noga och 
de som mot förmodan har glömt sitt 
vaccinationsbevis får vända i entrén.

Gymkedjan Sportlife (sportlife.ua) 
finns på flera platser i Ukraina. Du kan 
välja vilket medlemskap som passar dig 
bäst. Flera av medlemskapen ger dig 

möjlighet att träna på flera gym i sam-
ma kedja runt om i Ukraina. Gymmen 
är välutrustade och maskiner och faci-
liteter är i god kondition. För ca 250kr/
timme finns det möjlighet att ha en 
personlig tränare som ger dig goda råd 
och tips. Det är unga killar och tjejer 
som ofta studerar vid något universitet 
och som drygar ut sina studielån ge-
nom att vara personlig tränare. För att 
bli personlig tränare behöver kandida-
terna genomgå olika tester och prov för 
att visa sina kunskaper och skicklighet.

Gymmet i Podil är i tre plan och har 
även en 25-meters simbassäng, möj-
lighet till massage, spinning och olika 
gruppträningar, en nagel- och hårsa-
long samt barnpassning medan föräld-
rarna tränar. Här finns det mesta i trä-
ningsväg. 

Så här tidigt på morgonen är gym-
met ändå ganska välbesökt och inte allt 
för sällan blir det kö till olika maskiner 

och redskap. Det är i det här samman-
hanget som man flera gånger blir till-
talad på ryska eller ukrainska. Man har 
ingen aning om vad de frågar om och 
ofta svarar man genom att peka på ma-
skinen, se glad ut och med X antal fing-
rar i luften visa hur många set man har 
kvar. Vid enstaka tillfällen går det bra 
att svara på engelska men oftast är det 
enklare att använda teckenspråk. Från 
högtalarna runt om i gymmet strömmar 
det, på en ganska behaglig nivå, musik 
från hitlistorna i Europa. Med jämna 
mellanrum är det reklamavbrott som 
påtalar vilka fantastiska träningsmöjlig-
heter Sportlife har samt vilka erbjudan-
den som för tillfället är mest attraktiva. 

Kiev ger i allmänhet även möjlighet 
till långa löprundor. Planerar man sin 
runda noga och ger sig ut tidigt på mor-
gonen så slipper man biltrafiken som 
milt utryckt kan vara något intensiv. 
Med tanke på stadens storlek får man 
enkelt ihop rundor på sju till tio kilome-
ter. På vissa platser är nivåskillnader-
na påtagliga och man får ta i lite extra 
i de långa uppförsbackarna. Parkerna 
är många och mitt i floden Dnipr som 
slingar sig igenom Kiev, finns det en ö 
med tät tallskog som skyddar mot solen 
på sommaren. 

De senaste åren har staden också an-
lagt en hel del cykelvägar som ska främ-
ja cyklandet och det finns ca 240 km 
cykelväg i och kring Kiev (www.bike-
map.net eller www.komoot.com). Jäm-
fört med Sverige och Skåne så ser man 
betydligt färre personer som cyklar.
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Det är framför allt den yngre gene-
rationen ukrainare som motionerar, 
idrottar och tränar. Rörelsen växer sig 
större hela tiden och de blir mer och 
mer medvetna om träningens betydelse 
för välbefinnandet. Ett gott tecken för 
framtiden och framtidens Ukraina.

Under de senaste åren har det fram-
för allt i Kiev anordnats olika större 
idrottstävlingar och motionslopp där 
bl.a. medarbetare från polisregion syd 
deltagit. 

I de fall det finns gym på polissta-
tionerna runt om i Ukraina är de i de 
flesta fall inte så väl utrustade. Oftast 
har kollegorna själva skramlat ihop till 
utrustningen och tagit tillvara det man 
kommit över från t.ex. andra nedlagda 
gym. Trots allt ger det en möjlighet till 
att bedriva någon form av träning och 
man är stolt över det som finns och vad 
man åstadkommit.

Patrik Johansson
Regionkansliet OVS

F.n. tjänstgörande i Polisens utlandsstyrka 
och European Advisory Mission

to Ukraine (EUAM)

Sedan 2014 har EU en mission i Ukrai-
na, EUAM (European Advisory Mission 
to Ukraine) som har till uppgift att stöd-
ja det ukrainska rättsväsendet med stra-
tegisk rådgivning, utbildning och i för-
kommande fall även materiel. I området 
som rör polisen stödjer EU den ukrainska 
polisen (National Police of Ukraine, NPU) 
med framför allt strategisk rådgivning 
på olika nivåer, utbildningsinsatser och 
materiel. Sverige och svensk polis bidrar 
regelbundet till att försörja EU:s uppdrag 
med personal. Från polisregion Syd har 
flera medarbetare tjänstgjort i missionen.

Sportlife, interiörbild. Sportlife Gym, Podil, Kiev, Ukraina.

Stadsdelen Podil, Kiev, januari 2022.

Maidantorget, Kiev, Ukraina, februari 2022.-
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Jonte
– en legendar har gått ur tiden!

För en tid sedan så fick vi det tråkiga be-
skedet att f.d kollegan, Poliskommissa-
rie Jonte Sterup (John-Elis) hade lämnat 
jordelivet.

Jonte var född 1928 och blev alltså 93 år.
Jonte och Birger Jönsson (Åsa Palm-

qvist pappa) var de första poliser som 
jag lärde känna och detta var några år 
in på 1950-talet.

Min pappa (Stig) började vid poli-
sen 1947-12-01. Han var under kriget 
i Umeå på K4 där han hamnade 1943. 
Efter kriget flyttade han tillbaka söde-
rut och hamnade på K2, d.v.s. Berga i 
Helsingborg. Där lärde han känna en 
ung furir som kallades Jonte som efter 
några år anslöt sig till polisen i Malmö. 
De var båda ryttare i det militära och 
därför var det naturligt att de blev detta 
även vid Malmöpolisen.

Jonte & Birger var ofta hemma 
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hos oss på Roslins väg 11, i början på 
50-talet. Både Jonte och Birger var ju 
något år yngre än pappa och förmodli-
gen så var han lite ”mentor” till dem.

Under flera år jobbade pappa och 
Jonte tillsammans på ”Husarkasernen”. 
(nuvarande Kronprinsen) där de båda 
var polisryttare under ett antal år på 
50-talet. Polisen tog över de gamla ka-
sernerna för att kunna hantera rytteriet 
vid Malmöpolisen. Kasernerna revs i 
slutet på 50-talet för att bereda plats åt 
Kronprinsen-komplexet.

Jonte blev min chef i mitten på 
80-talet på VD 1 (Västergatan) i Malmö. 
Jag och de flesta av mina kollegor hade 
fått en chef som vi alla gillade väldigt 
mycket. Det var alltid kul att diskute-
ra med Jonte för han var ”på vår nivå”. 
Han tog ibland beslut som var obekvä-
ma för polisledningen men uppskatta-
des av ”fotfolket”.

På senare år (efter hans pension -93) 
så har jag vid flera tillfällen besökt ho-
nom i hans hus i Höllviken. Vi har haft 
långa diskussioner om hur det var ”förr”. 
Vi var ofta överens om att det inte alltid 
var bättre förr. Alltid lika uppskattat att 
prata med Jonte, och hans hjärna och 
intellekt var OK ända in i slutet.

JB Cederholm
(pensionär sedan 2018)
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I mitten av februari 2022 upptäckte 
grannar till Rosenhagen i Anderslöv att 
den stod i ljusan låga på efternatten. 
Brandkåren hade inte en chans att rädda 
dansrotundan. När jag sen passerade på 
förmiddagen fanns bara rykande ruiner.

Ett femtiotal anderslövsbor stod sorgsna 

och chockade, de samtalade med lågmäl-
da röster, ”det var ju här vi träffade var-
andra på lördagsdansen -52”. Några sa, 
”att här har man haft mycket roligt” o.s.v.

Jag fortsatte gå Sörbyrundan och 
tänkte på alla våra revyer i början på 
90-talet.

Hit kom ungdomar med taxi eller 

Rosenhagen – en bygd i sorgRosenhagen – en bygd i sorg
vanligare på cykel för att dansa. An-
derslöv låg bra till för de som kom 
från Skurup, Sydkusten, Trelleborg och 
Svedala, uppgav Pia Fredriksson. På 
50–60-talet hade man ”förfest” på Gäs-
tis, där Pias far var krögare. Det var så 
poppis, att han fick hyra in vakter för 
att klara anstormningen.
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Vi som "glytta" oss på scen: Från vänster; Eva Jönsson, Torsten Gervind, Gertud Widholm, Anders E 
Göransson, okänd, Henrik Christmar, Christer Stafström, Ulrika Stafström, okänd, Lasse Svensson, 
Gitti Jönsson, "jag" och Anna Söderqvist Foto Hans Arne Järvestam

Fotbollslaget BOIK hade bingo, som 
lönsam inkomst, Kurt Moberg och Gun-
nar Fotboll såg till att bingospelarna 
från hela Skåne trivdes.

Ungdomssektionen hade årligen av-
slutningar där. Flera år ställde min le-
gendariske arbetskollega Magnus An-
dersson upp som prisutdelare.

1991 togs kontakt mellan Pigg-
svinsteatern från Smyge och Anderslö-
varna, där de flesta var debutanter. Den 
självskrivna revylokalen var Rosenha-
gen. Vi hade upprop på gästis.

Det blev sex skådisar från var he-
mort. Texterna stod Jan Christmar, 
Bengt Griberg och "jag" för. Kontakt 
togs med den välmeriterade Pawel 
Drazdil. Revyerna fick namn som Hitt 
på 101 och Griiis m.fl. Det blev mycket 
lokalrevy, med betoning på det första. 
Utombys behövde inte göra sig besvä-
ret! Dom får sätta upp egna, alltså en 
revy i var by ...

Våra 10–12 revyer togs emot mycket 
väl av publik och press. Då vi så smått 
började att repetera revy nummer tre, 
fick jag erbjudande att göra FN-tjänst 
på Cypern i sju månader. Det var med 
stor vånda jag lämnade det goa och ro-
liga gänget.

Dödsfall lämnade smolk i bägaren. 
Först textvirituosen Bengt Griberg och 
sen pianisten Lennart Berg som dog 

strax innan sista föreställning i sitt hem. 
Vi fick naturligtvis ställa in. Året därpå 
fick vi Tomas Lewandowski till oss. En 
skicklig musiker, som uppmanade oss: 
börja du att sjunga så kommer jag in 
sen. Anders Göransson (bilden) fick or-
der av sin doktor att inte påfresta sitt 
hjärta med balett och nervositet.

Ingrid Glimmeby skrev för tidningen 
Arbetet, att när det spelglada gänget 

gjorde sina entréer sjöng det i scen-
plankorna och publiken vred sig av 
skratt när de lokala texterna presente-
rades.

Min genomkloka svärmor hade som 
valspråk: Förbanna inte mörkret – tänd 
ett ljus istället!

Vid pennan, "jag" Jyet

Foto på branden: Mikael Nilsson 

Manusstopp till nästa nummer
är den 9 maj

Skicka material till redaktören:Skicka material till redaktören:
Ola Wahlberg
redaktion@skanepolisen.se
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Anmäl dig om du vill fortsätta få tidningen!
Vårt adressregister börjar bli gammalt, och det behöver därför göras en stor genom-
gång. Får du tidningen idag, och vill fortsätta att få den, skickar du antingen ett mail till 
info@skanepolisen.se eller ett brev till postadressen som står överst bak på tidningen. 
I mailet/brevet anger du ditt namn och din adress, även det står på baksidan av tid-
ningen.

Fram till den 22 maj 2022 har du möjlighet att anmäla dig till fortsatt prenumeration. 
Även i fortsättningen kommer tidningen att vara kostnadsfri, vilket vi tackar annonsö-
rerna för.

Du som inte anmält dig senast den 22 maj kommer att plockas bort ur registret. Skulle 
du upptäcka senare att du saknar tidningen, kan du anmäla dig enligt ovanstående.

Står det "MPGImedl.", "SV21", "MH", ”VHT2102”, "VHT2103" eller ”VHT2104” bak på 
din tidning, behöver anmälan inte göras, utan tidningen kommer att fortsätta skickas 
till dig.

Redaktionen tidningen Skånepolisen Sport & Fritid

www.skanepolisen.se 

nummer 4 - 2020

www.skanepolisen.se 

nummer 4 - 2020

Läs om:Läs om:

SPM i Gäddfiske 2020
SPM i Gäddfiske 2020

www.skanepolisen.se 

nummer 1 - 2021

www.skanepolisen.se 

nummer 1 - 2021

Läs om:Läs om:Utlandstjänst i Sydsudan
Utlandstjänst i Sydsudan
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Nu är det två år sen vi spelade en julkonsert. Att det skulle bli i 
samma kyrka är underbart. Vi känner oss som hemma och pu-
bliken känner sig som hemma. Det var mindre publik i kyrkan för 
det blev bestämt att max 500 besökare mot uppvisande av gil-
tigt covidbevis fick lyssna på konserten. Men det var 500 som 
gick hem mycket nöjda.

På slaget 17.00 hördes kyrkklockorna svagt ringa genom 
de tjocka kyrkomurarna. När tonerna klingade ut stod Arne 
Nordström redo att slå in kvällens första toner, den mäktiga 
inledningen till Hosianna. Ett ord som kommer från hebreis-
kan och betyder ”rädda oss”. Och den vädjan är ju inte fel i 
dessa tider då det råder så många restriktioner. Med sångkö-
ren i bakgrunden hörs det att både musikkåren och sångkö-
ren längtat att få starta sin verksamhet i höstas och nu äntli-
gen få ge publiken ett svar på att sjunga och spela är en del 
av livet.

Nu skall vi önska att vi slipper fler pandeminer fram-
över och spela musik ur Disneyfilmen Pinnochio från 1940. 
Den handlar om att önska sig något och då hittar han en 
önskestjärna på himmelen och sjunger When You Wish upon 
a Star.

Polisens Sångkör under ledning av Sasa Krstic sjunger några 
melodier och börjar med Gustaf Nordqvists ”Jul, jul, strålan-
de jul”. Han skrev även ”Till havs” som var Jussi Björlings pa-
radnummer. Nästa sång vi får höra är den vackra ”Away in a 
Manger” som är en engelskspråkig julsång skriven av William 
J. Kirkpatrick. Sången handlar om när Jesus föddes i Bet-
lehem. Länge angavs Martin Luther som sångens skapare 
men senare forskning visar att så är inte fallet. 1974 fick den 
svensk text av Eva Norberg och fick då namnet ”Ej upplysta 
gårdar”.

Sasa Krstic är inte bara sångkörens ledare utan även en 
duktig arrangör. Det får vi uppleva i ”Närmare, Gud, till dig”, 
som i original heter "Nearer, My God, to Thee". Som vi hör när 
sångkören framför den på orginalspråket engelska. Enligt 
uppgifter 1912 räknas melodin som "Titanics dödshymn" (en-

ligt spridda men obekräftade uppgifter var psalmen en av de 
sista som skeppsorkestern på Titanic spelade medan fartyget 
höll på att gå under).

Titanic var en oceanångare byggd 1909–1911 för atlant-
rutten Southampton–New York. Den 10 april 1912 lämnade 
Titanic Southampton, England för sin jungfruresa. Strax före 
midnatt den 14 april kolliderade Titanic med ett isberg och 
skadade sitt skrov så olyckligt att hon på 2 timmar och 40 mi-
nuter sjönk till Atlantens botten varvid officiellt 1 514 perso-
ner omkom.

Spelade orkestern på Titanic verkligen ”Närmare, Gud, till 
dig” (Nearer, My God, to Thee) när fartyget höll på att sjunka. 
Bakom historien ligger det faktum att fartygsorkestern, som 
omfattade åtta personer, fortsatte att spela medan skeppet 
sjönk, med följd att alla orkestermedlemmar dog. Första klass-
passageraren Mrs. Vera Dick gjorde gällande att orkestern 
faktiskt spelade ”Närmare, Gud, till dig”; problemet är att hon 
själv lyckades lämna båten i ett tidigt skede och omöjligen kan 
ha hört den sista timmens musicerande. Men vi låter myten 
leva vidare och lyssnar på detta fantastiska arrangemang med 
Maria Lundström och Lotten Paulsson som solister.

Äntligen, Äntligen, Äntligen...Äntligen, Äntligen, Äntligen...
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"A Child Is Born" är en mycket populär julmelodi. Solist är 
Paul Brorsson som bytat ut trumpeten till Flügelhorn.
Melodin hette från början Soleado då den kom 1974 men 
med tanke på Betlehemstemat att ett barn är fött på denna 
dag ändrade man titeln till Ett barn är fött fast på engelska A 
Child is Born.

”Silent Night” står det i programmet. Vad vore en julkonsert 
utan Stilla natt. En julpsalm, ibland kallad julpsalmen framför 
andra. Det är ursprungligen en tyskspråkig julsång med text 
skriven av Joseph Mohr 1816 och musik komponerad 1818 
av Franz Gruber.

Men i programmet står också att läsa att det är Sammy 
Nestico som arrangerat låten. Han arrangerade musiken till 

bl.a. M*A*S*H* och Mission impossible och till artister från 
Bing Crosby till Barbara Streisand och Michael Bublé.

Polisens Musikkår framförde ett härligt arrangemang av 
Sammy Nestico där tonvikten låg mer på klarinetterna än på 
de sedvanliga trumpetarna även om de hördes då och då i lå-
ten.

Sammy Nestico som själv var en duktig trombonist avled 
den 17 januari 2021.

Regionspolischefen Carina Persson vädjade i sin julhälsning 
till både publiken och alla medverkande att vara rädda om 
varandra. Håll avstånd hur nära vi än är varandra.

Ganska tyst hör man en trumma i bakgrunden vid altaret. 
Björn Lindberg spelar typisk skotsk inslag på trummorna och 
samtidigt både ser och hör man John McWilliam gå upp ge-
nom kyrkgången och genom musikkåren för att fortsätta spe-
la säckpipa. På andra sidan om trumman slår Normann Bro-
din bastrumma.

Highland Cathedral är ett musikstycke skrivet för skotsk 
säckpipa (the great highland bagpipe se bilden).
Musiken komponerades av de tyska musikerna Ulrich Roever 
och Michael Korb till "Highland games" i Tyskland 1982. 
Denna tävling innehåller grenar som stenstötning, stock-
stötning och kasta kärve. Highland Cathedral har föreslagits 
till Skottlands nationalsång som ersättning för de inofficiella 
sångerna Scotland the Brave och Flower of Scotland.

Kathryn Dawn Lang, eller k.d. lang som hon kallade sig 
när hon sjöng Hallelujah vid invigningen av vinter-OS 2010 
inför en miljardpublik. Leonard Cohen skrev låten 1984. Ulf 
Lundell sjöng in den 1999 och sen fick den ny svensk text 
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av både Py Bäckman och 
Mikael Wiehe men när 
Ulf Schagerström gjorde 
en ny text och ny titel 
blev den populär. Den 
nya titeln blev ”Decem-
bernatt”. Pianot bakom 
kören spelas av Samuel 
Sassersson.

Johan Larsson, en 
av sångkörens solister 
sjöng ”Have Yourself a 

Merry Little Christmas”. En julsång vi kunde höra redan 1844 
med Judy Garland.

”Fröjda dig! Det är advent!”
Dessa rader ingår i Otto Olssons text och den ingår i sång-
körens framförande av melodin ”Advent”. Det är ju den 4:e 
advent just denna söndag i december när kören sjunger om 
Advent. Kören sjunger riktigt proffsigt under Sasa Krstic led-
ning och den glädje den sprider är lätt att upptäcka då man 
tittar på publiken.

St. Johanneskyrkans präst Helena Myrstener gjorde ett 
kort men glädjefyllt inslag av att julens högtid närmade sig 
och önskade alla en God Jul.

"En vintersaga som härmed starkt rekommenderas till både 
stora och små!" Vintern ingår i ”De fyra årstiderna”.

Medan musikkåren spelar, dirigerar Arne Nordström och 
får oss att drömma oss tillbaka till Venedig. Året är 1735. Vin-
terdimman ligger tung över staden. Antonio Vivaldi är på väg 
till La Pietà, barnhemmet där han undervisar barnen i musik. 
Barnen sjunger som änglar i kyrkan men alltid bakom ett gal-
ler.

Hela musikkåren spelar. Det fanns inga solister i orkestrar 
på 1700-talet därför finns det inga solister i dagens framträ-
dande. Solisterna fanns alltid bland sångarna men sångkören 
sjöng inte med i denna melodin.

Nu skall hela kyrkan få gunga!
Vem har inte sett Kalle Anka och hans vänner på julafton. 
Per-Olof Ukkonen har gjort ett arrangemang av de kändaste 
låtarna ur TV, julafton där publiken sjunger med och är lika 
glada som räven var.

”White Christmas” är en berömd amerikansk julsång, skri-
ven av Irving Berlin 1940 och inspelad av Bing Crosby 1942, 
även om hans mest kända variant är en nyinspelning från 
1947. Den skildrar drömmen om en vit jul. Den skrevs av Ir-
ving Berlin, En ryskfödd invandrare som intressant nog inte 
firade jul, eftersom han var jude. Men han skrev ändå en av 
världens mest spelade julsånger genom tiderna.

Musikåren och Sångkören framförde den tillsammans och 
även här sjöng publiken med i refrängen.
Till sist, det vi alla väntat på. Julsångernas julsång Adams jul-
sång eller som det står i programmet O Helga natt.

Samuel Sassersson sjöng både höga och långa toner när 
han framförde Adams julsång. O helga natt, Oh Holy Night 
eller på franska Cantique de Noël.

Samuel Sassersson är julkonsertens stora sångsolist. Denna 
unga och välsjungande musikstuderande yngling, bara 24 år 
gammal som vi hört spela både piano och orgel bakom sång-
kören var nu inte bara en solist utan en blivande stor artist.
Ingemar Axberg, ordförande i sångkören och alla medverkan-
de önskade ”från oss alla till er alla en riktig GOD JUL!”

Vid datorn
Kjell-Arne Friberg
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Har eller ska du flytta? Får du inte tidningen längre?
Adressregistret till tidningen Skånepolisen är inte kopplad till officiellt adress- eller medlemsregister. Detta 
innebär att vi inte per automatik får besked på om du har eller ska flytta. Du måste själv meddela tidningen 
detta genom att skicka ett mail till info@skanepolisen.se.

Uppgifter vi behöver: Fullständigt namn • din gamla adress • den nya adressen dit tidningen ska skickas.

Vill du inte ha tidningen längre måste du också meddela detta, till adressen ovan.R
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Viktigt från föreningen!

Skriv text i Word. Ange tydligt vad som 
är rubrik och vem som författat texten. 
Det finns ingen begränsning i hur mycket 
text du får lov att skriva, så det är bara 
att skriva på. Bifoga högupplösta bilder 
och det är viktigt att dessa skickas i verk-
lig storlek och de får inte ha legat ute på 

Facebook, Instagram, WhatsApp, Twitter 
osv. eftersom detta innebär att bilderna 
är nerkrympta.

Skicka material till redaktören:
Ola Wahlberg
redaktion@skanepolisen.se.

Skriv i tidningen!
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1. Jens Johansson,
 Malmö

2. Jan-Peter Larsson,
 Svedala

3. Tommy Larsson,
 Höör

Ringa in, på den översta bilden, de 5 detaljer som är borta.

i samarbete med Mediahuset i Göteborg AB, www.mediahuset.se
FINN FEM FEL

De tre vinnarna får varsin
bok. (bild till vänster)

45 svar skickades in.

Vinnarna och den rätta lösningen från förra numret:

Skicka in ert svar till:
Skånepolisen Sport & Fritid
c/o Mediahuset i Gbg AB, avd syd
Bankgatan 20
233 31 Svedala

senast den 16 maj 2022

Tävlingen är till för tidningen Skånepo-
lisen Sport & Fritids läsare. Om du vill 
ha en hel tidning, går det bra att skicka 
in en kopia av sidan.

Vinsten i denna tävlingen blir en bok, 
som du kan läsa mer om på sidan 20, 
där den presenteras.

Inskickat av:

....................................................................

....................................................................

....................................................................

....................................................................

Namn

Gatuadress

Postnummer och Ort

E-post

55

22
44

11

33
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